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Zápis z jednání Rady spolku Místní akční skupiny Společnost pro rozvoj Humpolecka 

dne 25. 10. 2021 

 

Místo a čas jednání: zasedací místnost Kavárna Cowork:S, Hradská 280, Humpolec od 16:00 

hodin 

 

Přítomní členové Rady spolku dle prezenční listiny: Římskokatolická farnost, děkanství 

Humpolec (P. Mgr. Hroznata Pavel Adamec, O.Praem.), Obec Želiv (Vlasta Dolejšová),  

A. F. C. Humpolec (Václav Duben), MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA Bambi 

(Ing. Helena Kottová), Město Humpolec (Mgr. Alena Kukrechtová), TJ Jiskra Humpolec  

(Ing. Ondřej Dygrýn), Medou, z.s. (Mgr. Zuzana Žaloudková) 

 

Hosté: Mgr. Pavel Hrala, Bc. Monika Krčilová, Ing. Martina Krčilová 

 

Omluveni: PTL, s. r. o. (PhDr. Ing. Vít Skála, Ph.D.), fyzická osoba Ing. Patrik Sukdolák (Ing. 

Patrik Sukdolák) 

 

Program jednání: 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

2. Informace o změnách členů Rady MAS 

3. Personální situace v kanceláři MAS 

4. Schválení zprávy o plnění Integrované strategie MAS (06/2021) 

5. Plánová činnost MAS v 4Q 2021 – jednání Kontrolního výboru, Valná hromada 

6. Informace o nové strategii CLLD na období 2021–2027 – schválena od MMR 

7. Další aktivity MAS pro nové období – příprava programových rámců 

8. Schválení zapojení MAS do okresního partnerství Pelhřimovsko – střední článek 

vzdělávání 

9. Informace o projektu MAP II, informace o žádosti MAP III 

10. Další body – může být doplněno 

11. Diskuse, závěr 

 

1. Úvod, schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele, kontrola 

usnášeníschopnosti Rady spolku. 

Jednání Rady MAS začalo v 16:00 hodin. Pavel Hrala přivítal přítomné na jednání. 

Na zapisovatele byla navržena Bc. Monika Krčilová, na ověřovatele Mgr. Pavel Hrala. Proběhla 

kontrola usnášeníschopnosti Rady spolku. Na začátku jednání bylo přítomno 7 z 9 členů Rady 

MAS. Rada byla usnášeníschopná, byla přítomna nadpoloviční většina všech členů a veřejný 

sektor ani žádná ze zájmových skupin neměly více jak 49 % hlasovacích práv. 

 

Sektory: Soukromý sektor – 5 členů (71,4 %): Římskokatolická farnost, děkanství Humpolec 

(P. Mgr. Hroznata Pavel Adamec, O.Praem.), A. F. C. Humpolec (Václav Duben), 
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MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA BAMBI (Ing. Helena Kottová), Medou, z.s. 

(Mgr. Zuzana Žaloudková), TJ Jiskra Humpolec (Ing. Ondřej Dygrýn) 

Veřejný sektor – 2 členové (28,6 %): Město Humpolec (Mgr. Alena Kukrechtová), Obec Želiv 

(Vlasta Dolejšová) 

 

Zájmové skupiny: Obce: 2 členové (28,6 %) – Město Humpolec, Obec Želiv, Církve: 1 člen 

(14,3 %) Římskokatolická farnost, děkanství Humpolec, Sport: 2 členové (28,6 %) A. F. C. 

Humpolec, TJ Jiskra Humpolec, Neziskové organizace: 2 členové (28,6 %) Medou, z.s., 

MATEŘSKÁ ŠKOLA A ZÁKLADNÍ ŠKOLA BAMBI,  

 

Hlasování: 

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 9/2021: Rada spolku schválila Bc. Moniku Krčilovu jako zapisovatele a 

Mgr. Pavla Hralu jako ověřovatele zápisu a schválila program jednání. 

 

2. Informace o změnách členů Rady MAS  

Rada MAS má 9 členů. Nově je jejím členem paní Ing. Helena Kottová z MATEŘSKÉ ŠKOLY 

A ZÁKLADNÍ ŠKOLY BAMBI, která nahradila ZUŠ G. Mahlera, kde pan Josef Jirků odešel 

z Rady MAS z časových důvodů. Členem MAS však ZUŠ nadále zůstává. TJ Jiskra Humpolec 

má nového předsedu Ing. Ondřeje Dygrýna, který bude zastupovat TJ Jiskra Humpolec na 

jednání MAS. Zástupce PTL, s. r. o. se aktuálně jednání MAS neúčastní z důvodu jeho pobytu 

v zahraničí a řeší se udělení plné moci pro jinou osobu.  

 

Usnesení č. 10/2021: Rada spolku vzala na vědomí informace o změnách členů Rady MAS. 

 

3. Personální situace v kanceláři MAS 

Rada MAS situaci prodiskutovala a navrhla postup řešení situace, který bude vykonán.  

 

Usnesení č. 11/2021: Rada spolku vzala na vědomí informace o personální situaci v kanceláři 

MAS. 

 

4. Schválení zprávy o plnění Integrované strategie MAS (06/2021) 

Jako každý rok tak i letos je potřeba projednat a schválit zprávu o plnění Integrované strategie, 

aktuálně za období 1. 1. – 30. 6. 2021. Zpráva se týká plnění naší strategie, na základě které 

vyhlašujeme výzvy. Popisuje, co se v daném období událo, jaké byly vyhlášeny výzvy a jaký 

byl pokrok v jednotlivých opatřeních. Zpráva je již schválena ze strany MMR a je v příloze 

zápisu z jednání. O tomto již Rada MAS jednala v srpnu 2021, avšak nebyla usnášeníschopná, 

proto se bod projednal znovu. 

 

Hlasování: 

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 
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Usnesení č. 12/2021: Rada spolku schválila zprávu o realizaci integrované strategie. 

 

5. Plánová činnost MAS v 4Q 2021 – jednání Kontrolního výboru, Valná hromada  

Jednání kontrolního a monitorovacího výboru bude 1. 11. 2021 od 16 hodin. Jednání Valné 

hromady je plánováno na 22. 11. 2021, příp. 29. 11. 2021 od 16 hodin v zasedací místnosti 

Coworkingového družstva Spolu, je potřeba se sejít v nadpoloviční většině ze všech členů. 

 

Usnesení č. 13/2021: Rada spolku vzala na vědomí informace o plánované činnosti MAS ve 

4Q 2021. 

 

6. Informace o nové strategii CLLD na období 2021-2027 – schválena od MMR 

Koncepční část strategie na období 2021–2027 byla podána na konci srpna 2021, poté byla 

na základě požadavků MMR opravena a následně byla schválena dne 24. 9. 2021 ve verzi 1.1., 

která je ke stažení zde: http://humpolecko.cz/strategie-rozvoje-na-obdobi-2021-2027 Pokud by 

někdo ze členů MAS měl ke strategii připomínky, může je zaslat, MAS je zapracuje, následně 

ji MMR schválí a bude strategie ve verzi 1.2. 

 

Usnesení č. 14/2021: Rada spolku vzala na vědomí informace o Strategii CLLD na období 

2021–2027. 

 

7. Další aktivity MAS pro nové období – příprava programových rámců 

PRV je v přechodném období a navýší nám alokaci o více než 3 mil. Kč. Změna se musí 

zapracovat do finančního plánu stávající strategie, který bude schválen Valnou hromadou. 

Po změně plánu lze vyhlásit výzvu na tuto alokaci PRV. IROP v novém období – byl představen 

postup kterým budou procházet projekty přes MAS. Informace k přípravě nových 

programových rámců MAS jsou k dispozici zde: http://nsmascr.cz/aktuality/2021/prezentace-

priprava-noveho-programoveho-obdobi-2021-2027-21-9-2021/  

Aktuálně budou probíhat schůzky se starosty z jednotlivých obcí o jejich projektových 

záměrech na následující programové období. 

 

Usnesení č. 15/2021: Rada spolku vzala na vědomí informace o novém období. 

 

8. Schválení zapojení MAS do okresního partnerství Pelhřimovsko – střední článek 

vzdělávání  

Aktuálně končí MAP II. Následně budeme realizovat MAP III (4/2022-11/2023), který bude 

na udržení stávajících pracovních týmů. Po jeho skončení bude MAP IV a nebo již střední 

článek vzdělávání, který bude realizován na území okresu, ne na území ORP jako jsou nyní 

MAP II. Střední článek by měl ve všech regionech začít fungovat od roku 2027. 

Ministerstvo doporučuje, aby byla založena okresní partnerství, v rámci kterých budou 

realizátoři MAP spolupracovat. Proběhla schůzka s realizátory MAP z Pelhřimova a Pacova. 
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Závěrem bylo dohodnuto, že se v rámci okresu založí memorandum o spolupráci. Pilotní 

projekty pro střední článek jsou realizovány na území okresů Semily a Svitavy. 

 

Hlasování: 

Pro: 7, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Usnesení č. 16/2021: Rada spolku schválila zapojení MAS Humpolecko do okresního 

partnerství Pelhřimovsko formou memoranda o spolupráci v rámci středního článku 

vzdělávání. 

 

9. Informace o projektu MAP II, informace o žádosti MAP III 

Žádost podaná na projekt Místní akční plán rozvoje vzdělávání III na Humpolecku prošla další 

fází hodnocení – Hodnoticí komisí Řídicího orgánu OP VVV. Projekt byl z 2,2 mil. Kč 

pokrácen o cca 524 tis. Kč na 1,7 mil. Kč. V projektu byly plánovány dva úvazky pro pozici 

manažer projektu MAP III, které byly rozděleny do administrativního a odborného týmu. 

Evaluátor projektu byl pokrácen na 0,15 úvazku. Evaluátor má vyhodnotit aktivity v MAP. 

Realizace projektu bude v období duben 2022 – listopad 2023. 

Byla diskutována aktivita rodilého mluvčího realizovaná v MAP II.  

 

Usnesení č. 17/2021: Rada spolku vzala na vědomí informace o projektu MAP. 

 

10. Další body – může být doplněno. 

 

11. Diskuse, závěr.  

Příští jednání Rady MAS se pravděpodobně uskuteční 29. 11. 2021, případně bude upřesněno. 

Všichni jsou zváni na jednání Valné hromady dne 22. 11. 2021, příp. 29. 11. 2021 od 16:00 

v zasedací místnosti Coworkingového družstva Spolu. 

 

Jednání skončilo v 17:30 hodin. 

 

 

Zapsala: Bc. Monika Krčilová ……………………………. 

 V Humpolci dne 25. 10. 2021 

 

 

 

 

Ověřil: Mgr. Pavel Hrala ……………………………. 

 V Humpolci dne 25. 10. 2021 

 

Přílohy: 

- Zpráva o realizaci strategie 1. 1. – 30. 6. 2021 
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